
نیازمند برگزاری همایش «مهر آیین» به طور مستمر در منطقه هستیم

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار معاون استاندار و سرپرست فرمانداری چابهار در نخستین جشن «مهر

آیین» که شاماه پنجشنبه دوم اسفند ماه در سالن همایش های بین الملل منطقه آزاد چابهار برگزار شد، برگزاری این همایش به طور

مستمر و هر فصل در منطقه را به برگزار کنندگان آن پیشنهاد داد و گفت: برگزاری این همایش ها اثرات فراوان بر جلب مشارکت های

مردم در امور اجتماع به ویژه موارد مهم مانند توسعه فضاهای آموزش دارد و نیاز است که حت با بهره برداری از هر مجموعه

آموزش که از این طریق احداث و تجهیز م شود، همایش با این مضمون در همان مان برگزار شود.

بامری با تشر و قدردان از حامیان و خیرین مدرسه سازی و توسعه فضاهای آموزش در بخش دشتیاری چابهار، این اقدامات را

بهترین سرمایه گذاری برای آیندگان عنوان کرد و اظهار داشت: اولویت اول توسعه در هر جامعه ای آموزش است و اگر م خواهیم برای

توسعه اقتصادی، بهداشت و سلامت، امنیت و حت جلوگیری از آسیب های اجتماع سرمایه گذاری کنیم باید تمام سرمایه گذاری

هایمان را در حوزه آموزش انجام دهیم.


